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Z A P I S N I K 
 
sa 19. sjednice Općinskog vijeća Općine Martijanec održane dana 29. studenog 2023. godine (srijeda) 
s početkom u 18,00 sati u prostoriji za sastanke općinske zgrade u Martijancu, Varaždinska ulica 
64. 
 
Sjednici  nazočni:   
Stjepan Golubić, Zdravko Novak, Anica Novosel, Marijana Tarandek, Antonija Lenček, Nadica Valek, 
Kristina Sever, Branko Huzjak, Goran Kelin, Ivica Peras, Mario Šantavec, Dubravko Besek 
 
Odsutni - opravdano: Dalibor Višnjić 
Odsutni - neopravdano: / 
 
Ostali nazočni:  
Branimir Nađ, mag.oec. – načelnik Općine Martijanec 
Martina Balenta, bacc.admin.publ. – pročelnica JUO Općine Martijanec 
Sanja Grković, mag.oec. – viši stručni suradnik za poslove lokalne samouprave 
Nataša Pepelko, mag.oec. – viši stručni suradnik za poslove EU fondove 
Siniša Kalajdžija – predstavnik medija 
                                  
Zapisničarka: Paula Huzjak   
 
Predsjednik Općinskog vijeća Općine Martijanec g. Stjepan Golubić otvorio je sjednicu, pozdravio 
prisutne te zamolio zapisničarku da izvrši prozivku. Nakon izvršene prozivke predsjednik Općinskog 
vijeća g. Golubić konstatirao je da sjednici, od ukupno 13 vijećnika, prisustvuje 12 vijećnika te da Općinsko 
vijeće može pravovaljano odlučivati.  
 
Temeljem članka 89. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Martijanec (SVVŽ br. 10/13, 24/13, 09/20, 
81/20, 14/21, 14/23) cijeli tijek sjednice se fonetski snima.   
                         
Predsjednik Općinskog vijeća otvara aktualni sat.  
 
Vijećnik Dubravko Besek: 
1. S obzirom da je Vlada RH i za našu Općinu isplatila sredstva za vrtić, kuda će se ta sredstva utrošiti u 
budućem razdoblju? 
Načelnik Branimir Nađ: 
1. Dvije točke dnevnog reda su vezane upravo uz tu temu. Sva sredstva koja će biti doznačena kao sredstva 
za fiskalnu održivost dječjih vrtića, a tu se radi oko 13.900,00 eura mjesečno, bit će isključivo utrošena za 
poboljšanje rada vrtića. Jednim dijelom smo povećali materijalna prava zaposlenika sukladno čl. 51. 
Zakona o predškolskom odgoju i obrazovanju.  
Vijećnik Dubravko Besek traži dodatno pojašnjenje: 
2. A da li bi se rasteretilo roditelje u plaćanju vrtića? 
Načelnik Branimir Nađ: 
2. Naš vrtić je još uvijek jedan od onih koji ima najpovoljnije cijene u Varaždinskoj županiji. Oni koji su 
išli na takve mjere smanjenje cijene su vrtići koji su imali od 130 € do 150 € po djetetu. Naše cijene su 93 
€ za dijete vrtićke skupine i 106 € za dijete jasličke skupine te oni koji su smanjivali cijene vrtića su još 
uvijek skuplji od nas. U ovom trenutku nismo u mogućnosti mjesečno izdvojiti preko 30.000,00 eura za 
troškove vrtića, a mjera koju provodi Vlada RH je znak da su jedinice lokalne samouprave postale 
preopterećene troškovima vrtića kojeg su osnivač. 
 
Vijećnica Antonija Lenček: 
1. Hoće li se Općina priključiti božićnom ukrašavanju našeg područja? 
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Načelnik Branimir Nađ: 
1. Što se tiče božićnog ukrašavanja Općine Martijanec, dekoracije koje imamo će biti i ove godine 
iskorištene i postavljene. Inicijativa ukrašavanja prepuštena je mjesnim odborima te će svaki od njih ukrasiti 
svoje naselje, a Općina će im omogućiti ukrase. Imali smo i ponude od firmi čiji iznosi iznose preko 
15.000,00 eura te je to za sada preveliki iznos. 
 
Vijećnik Goran Kelin: 
1. Da li se što rješava po pitanju parkinga kod groblja u Slanju? 
2. Kad će započeti radovi u ulici Žrtava fašizma u Slanju gdje se urušava kanal? 
Načelnik Branimir Nađ: 
1. Za parking u Slanju inicijative s naše strane ima. Poslali smo upite vlasnicima okolnih parcela koji su se 
očitovali sa deseterostrukim višim cijenama tako da smo u pronalasku drugih rješenja koja su prihvatljivija 
za rješavanje parkinga. 
2. Što se tiče kanala u ulici Žrtava fašizma dobili smo ponudu od 11.000,00 eura za zacjevljenje dijela koji 
je problematičan. Vjerujem da ćemo tu ponudu i prihvatiti i da će radovi uskoro započeti jer je to jedna 
od najkritičnijih naših ulica zbog velikih količina oborina koja su bile. 
 
Vijećnik Ivica Peras: 
1. Moje pitanje se odnosi na kanale koji prolaze ispred pruge s obzirom da prolaznosti vode gotovo da i 
nema te se ugrožavaju okolni kanali, zgrade i obiteljske kuće jer voda nema kud.  
2. Ujedno, da li će se očistiti put prema vinogradu na kojoj se nalazi granje na cesti. 
Načelnik Branimir Nađ: 
1. S obzirom na velike količine padalina koje su bile tijekom ove godine našli smo se već tri puta pod 
poplavama. Dio odgovornosti je u neadekvatnoj brizi oko tih kanala. Kanali su zanemarivani dugi niz 
godina i bez obzira što su bile velike količine kiše, do takvih šteta i plavljenja gospodarskih zgrada, 
obiteljskih kuća i cesta nije trebalo doći. Jedan od prioriteta za sljedeću godinu je svakako rješavanje tog 
problema. Prijedlog Proračuna za 2024. godinu je nekoliko stavki kako pojedinačno, tako i unutar 
programa vezano uz tu problematiku mostova i propusta kanala. 
2. Tokom zadnja dva tjedna se obrezivalo granje uz vinsku cestu i NC Sudovčina – Gornji Martijanec. 
Radnici komunalnog odjela su počistili sa ralicom te se iza njih išlo i sa lopatama da se očisti ostatak, a ako 
je još negdje ostalo će se riješiti. Namjera jest da imamo što čišće i prohodnije ceste koje će biti sigurnije 
za promet. 
 
Vijećnik Mario Šantavec: 
1. Da li postoji kakav projekt za kuću u Slanju koju ste kupili? 
Načelnik Branimir Nađ: 
1. Još uvijek nema rezultata Ministarstva turizma i sporta iz Nacionalnog plana oporavka i otpornosti, a 
kada rezultati dođu ćemo se i s njima pohvaliti. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća zatvara aktualni sat. 
 
Usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća: 
 
Od ukupno prisutnih 12 vijećnika za usvajanje zapisnika sa 18. sjednice Općinskog vijeća glasalo je 9 
vijećnika ZA, 3 vijećnika SUZDRŽAN pa je zapisnik sa 18. sjednice Općinskog vijeća usvojen većinom 
glasova. 
 
Temeljem čl. 41. Predsjednik Općinskog vijeća g. Golubić zamolio je načelnika Branimira Nađ da podnese 
informaciju o realizaciji Zaključaka sa posljednje sjednice te informaciju o realizaciji tekućih projekata i 
drugih aktivnostima u Općini. Načelnik je podnio informaciju o realizaciji Zaključaka sa posljednje sjednice 
te informaciju o realizaciji projekata i drugih aktivnosti u Općini. 
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Usvajanje predloženog dnevnog reda za 19. sjednicu Općinskog vijeća: 
 
Vijećnicima je u materijalima za 19. sjednicu Općinskog vijeća dostavljen Dnevni red.  
 
Vijećnik Ivica Peras predložio je da se iz dnevnog reda makne točka 2 koja glasi „Razmatranje prijedloga 
i donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak“. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća dao je na glasanje prijedlog vijećnika Ivice Peras. Od ukupno prisutnih 12 
vijećnika za prijedlog Ivice Peras glasao je 1 vijećnik ZA, 9 vijećnika PROTIV te 2 vijećnika SUZDRŽAN 
pa je prijedlog vijećnika Ivice Peras odbijen većinom glasova. 
 
Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za dnevni red glasalo je ukupno 11 vijećnika ZA, 1 vijećnik PROTIV 
pa je isti usvojen većinom glasova. 
  
Usvojeni dnevni red glasi: 
 

D N E V N I       R E D 
 

1. Razmatranje prijedloga te donošenje Odluke o porezima Općine Martijanec 
2. Razmatranje prijedloga te donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o novčanom darivanju umirovljenika, korisnika 

zajamčene minimalne naknade i korisnika invalidnine sa područja Općine Martijanec prigodom 
božićnih blagdana u 2023. godini, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o načinu utvrđivanja plaća i visini koeficijenta za 
obračun plaće djelatnika Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec, 

5. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini osnovice za obračun plaće djelatnika Dječjeg 
vrtića Vlakić Martijanec 

6. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije načelnika o održanoj 
pokaznoj vježbi operativnih snaga sustava civilne zaštite Općine Martijanec „Slanje 2023“ 

7. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 
civilne zaštite Općine Martijanec 

8. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana davanja koncesija za 2024. godinu 
9. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine Martijanec za 

2024. godinu 
 
 
Rasprava po pojedinim točkama dnevnog reda i njihovo usvajanje: 
 
Predsjednica Odbora za financije i proračun Općine Martijanec podnijela je izvještaj od točke 1. do točke 
5. dnevnog reda. Odbor za financije i proračun Općine Martijanec je na svojoj 12. sjednici prijedloge 
jednoglasno usvojio te ih predlaže Općinskom vijeću na usvajanje. 
 

Točka  1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o porezima Općine Martijanec 

 
Načelnik – obrazlaže po točki 1. dnevnog reda. 
 
Rasprava: / 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Odluku o porezima Općine Martijanec. Od 
ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 12 vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog 
akta usvojen jednoglasno. Potpisani izvorni tekst akta odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u 
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pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka  2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na 

dohodak 
 
Načelnik – obrazlaže po točki 2. dnevnog reda 
 
Rasprava: u raspravi sudjeluju Ivica Peras, Antonija Lenček i Dubravko Besek. 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Odluku o visini poreznih stopa godišnjeg 
poreza na dohodak. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 9 vijećnika ZA, 2 vijećnika 
SUZDRŽAN i 1 vijećnik PROTIV te se konstatira da je prijedlog usvojen većinom glasova. Potpisani 
izvorni tekst akta odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o novčanom darivanju umirovljenika, korisnika 

zajamčene minimalne naknade i korisnika invalidnine sa područja Općine Martijanec prigodom 
božićnih blagdana u 2023. godini 

 
Načelnik – obrazlaže po točki 3. dnevnog reda. 
 
Rasprava: u raspravi sudjeluju Mario Šantavec te Antonija Lenček. 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Zaljučak o novčanom darivanju 
umirovljenika, korisnika zajamčene minimalne naknade i korisnika invalidnine sa područja Općine 
Martijanec prigodom božićnih blagdana u 2023. godini. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt 
glasalo je 12 vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta 
odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o načinu utvrđivanja plaća i visini koeficijenta za 

obračun plaće djelatnika Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec 
 
Načelnik – obrazlaže po točki 4. dnevnog reda. 
 
Rasprava: u raspravi sudjeluju Dubravko Besek te Ivica Peras. 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Odluku o načinu utvrđivanja plaća i visini 
koeficijenta za obračun plaće djelatnika Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec. Od ukupno prisutnih 12 
vijećnika, za navedeni akt glasalo je 12 vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog jednoglasno usvojen. 
Potpisani izvorni tekst akta odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog 
vijeća. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o visini osnovice za obračun plaće djelatnika 

Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec 
 
Načelnik – obrazlaže po točki 5. dnevnog reda. 
 
Rasprava: u raspravi sudjeluje Dubravko Besek. 
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ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Odluku o visini osnovice za obračun plaće 
djelatnika Dječjeg vrtića Vlakić Martijanec. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 
12 vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta odložen 
je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o prihvaćanju Informacije načelnika o 

održanoj pokaznoj vježbi operativnih snaga sustava civilne zaštite Općine Martijanec „Slanje 
2023“ 

 
Načelnik – obrazlaže po točki 6. dnevnog reda. 
 
Rasprava: u raspravi sudjeluje Dubravko Besek. 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Zaključak o prihvaćanju Informacije 
načelnika o održanoj pokaznoj vježbi operativnih snaga sustava civilne zaštite Općine Martijanec „Slanje 
2023“. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 12 vijećnika ZA te se konstatira da je 
prijedlog jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u 
pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 

civilne zaštite Općine Martijanec 
 
Načelnik – obrazlaže po točki 7. dnevnog reda. 
 
Rasprava: / 
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Odluku o određivanju pravnih osoba od 
interesa za sustav civilne zaštite Općine Martijanec. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt 
glasalo je 12 vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta 
odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana davanja koncesija za 2024. godinu 

 
Načelnik – obrazlaže po točki 8. dnevnog reda. 
 
Rasprava: /  
 
ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Plan davanja koncesije za 2024. godinu. Od 
ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 12 vijećnika ZA, te se konstatira da je prijedlog 
jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta odložen je uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu 
sjednica Općinskog vijeća. 
 

Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana upravljanja imovinom u vlasništvu Općine 

Martijanec za 2024. godinu 
 

Načelnik – obrazlaže po točki 9. dnevnog reda. 
 
Rasprava: / 
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ZAKLJUČAK – Općinsko vijeće Općine Martijanec donosi Plan upravljanja imovinom u vlasništvu 
Općine Martijanec za 2024. godinu. Od ukupno prisutnih 12 vijećnika, za navedeni akt glasalo je 12 
vijećnika ZA te se konstatira da je prijedlog jednoglasno usvojen. Potpisani izvorni tekst akta odložen je 
uz ovjereni primjerak zapisnika u pismohranu sjednica Općinskog vijeća. 
 
 
Predsjednik Općinskog vijeća g. Stjepan Golubić zaključio je sjednicu u 19:10 sati. 
 
 
ZAPISNIČARKA                                                     PREDSJEDNIK 
Paula Huzjak                                                                                                   OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                           Stjepan Golubić, ing. 


